
 

Borsod-Abaúj-Zemplén Megye                                            Csincse Község 

 

 

Jegyzőkönyv 

 

Készült: 2023. október 11-én Csincse Község Önkormányzat Képviselő-testületének  

nyílt üléséről, Csincse Község Önkormányzat Polgármesteri Irodájában. 

 

Jelen vannak: Lőrincz Imre Attila polgármester 

                         Majoros Attila Zsolt alpolgármester 

                         Kovácsné Dósa Judit képviselő 

                         Perhács Sándor képviselő 

                         Burkus Imréné aljegyző 

                                               

Határozatok: 38-39/2023.(X.11.)önkormányzati hat. (39/2023.(X.11.)z.ülés jkv. 

Rendeletek:  - 

 

Lőrincz Imre Attila polgármester 

Köszöntötte  a képviselőket,  megállapította, a képviselő-testület határozatképes, 

Lőrincz Attilának munkahelyi elfoglaltsága van, jelezte, hogy nem tud részt venni az 

ülésen.  5 főből 4 fő jelen van. 

 

Javasolt napirend: 

 

1. Időszerű feladatok megbeszélése 

    ea: Lőrincz Imre Attila polgármester 

 

Zárt ülés:   

 

2. Szociális ügyek 

 

Lőrincz Imre Attila polgármester 

 

Megkérdezte, „ki az, aki elfogadja a javasolt napirendet?” Van-e valakinek javaslata 

egyéb napirend tárgyalására. 

Más javaslat nem volt.   

5 fő települési képviselőből 4 fő volt jelen, a szavazásban 4 fő vett részt. 

A Képviselő-testület 4 fő igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül meg-

hozta a következő határozatát: 
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Csincse Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

38/2023. (X.11.)határozata 

a  képviselő-testületi ülés napirendi pontjáról 

 

Tárgy: 2023. október 11-én tartott képviselő-testületi ülés napirendje 

 

Csincse Község Önkormányzata a képviselő-testületi ülés napirendjét az alábbiak 

szerint fogadta el: 

  

1. Időszerű feladatok megbeszélése 

    ea: Lőrincz Imre Attila polgármester 

 

Zárt ülés:   

 

2. Szociális ügyek 

 

  

Napirend megtárgyalása:   

 

1. Időszerű feladatok megbeszélése 

    ea: Lőrincz Imre Attila polgármester 

 

Lőrincz Imre Attila polgármester 

Tájékoztatta a képviselő-testületet arról, hogy a szociális tűzifa megérkezett 56 erdei 

m3. November közepére van tervezett ülés, de véleménye szerint azt egy héttel 

hamarabbra is tehetik, hogy a beérkezett kérelmeket elbírálják és még a tél beállta 

előtt a tűzifa kiosztásra kerüljön. 

Elmondta, hogy a temető parkolót szeretné még Mindenszentek előtt megcsinálni. 

Térkövezésére pályázat kellene, szerinte jelenleg a célnak megfelel zúzott kővel is. 

Elmondta továbbá, hogy a Petőfi úton a járda elkészült, 2022-es Magyar Falus támo-

gatás volt rá. Véleménye szerint szép munkát végzett a kivitelező. 

A Zrínyi utca aszfaltozása következik, az ajánlatok beérkezésére várnak. 

A buszmegálló elkészült, padot kell elhelyezni még oda. 

Szólt arról, hogy napelemes lámpák elhelyezésében gondolkodott a  Sportpark meg-

világítására. 

 

Kovácsné Dósa Judit és Perhács Sándor képviselők támogatják a lámpák elhelyezé-

sét. 

 

Perhács Sándor képviselő 

Elmondta, hogy közvilágítás bővítéséről beszéltek korábban,  támogatja a solar lám-

pák elhelyezését, de a közvilágítás bővítésére is kéri, hogy térjenek vissza. A Petőfi út 

végén lakók sötétben vannak. Azt ott mindenképpen javasolja megoldani. 
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Lőrincz Imre Attila polgármester 

Árajánlatot kér a közvilágítás bővítésére és majd visszatérnek rá. 

Kérte a képviselőket, hogy beszéljenek arról, hogy mit kellene még a közeljövőben 

megcsinálni. 

 

Így ismét szóba került a fekvőrendőr, hirdetőtáblák kicserélése, köztéren kukák elhe-

lyezése, ill. a következő évben az aranyszarvas szobor és környékének rendezése. 

 

Kovácsné Dósa Judit képviselő 

Javasolta, hogy első körben 5 db kukát rendeljenek meg. 

 

Lőrincz Imre Attila polgármester 

Megnézi az árakat és majd jelzi a képviselőknek, hogy mik a lehetőségek.   

 

Perhács Sándor képviselő 

Szóvá tette, hogy két évben már nem világított a ravatalozónál a lámpa 

Mindenszentekkor, szeretné, hogy az idén ezzel ne legyen probléma. 

 

Lőrincz Imre Attila polgármester 

Ígéretet tett a lámpa megnézésére. 

 

Ezután az elkövetkező időszak rendezvényeiről beszélt Kovácsné Dósa Judit, majd 

Lőrincz Imre Attila polgármester zárt ülést rendelt el. 

 

 

Kmf. 

 

Lőrincz Imre Attila                                                     Várnai Róbert 

polgármester                                                               jegyző megbízásából 

 

                                                                                    Burkus Imréné 

                                                                                    aljegyző 
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